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Til: Kulturministeren

Dato: 5. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål N
I forlængelse af besvarelse af spørgsmål S 537 bedes ministeren uddybe,
hvorfor Forstadsmuseet – på trods af en entydig positiv faglig indstilling fra
Kulturstyrelsen – ikke har opnået statsanerkendelse, herunder oplyse, hvoraf
det fremgår at ”Grundtanken er, at statsanerkendelse af et nyt museum skal
indebære, at bevillingen til tilskud til statsanerkendte museer forøges svaren-
de til det nye statsanerkendte museums statslige driftsbevilling, således at til-
skuddet ikke finansieres ved en reduktion af eksisterende statsanerkendte
museers tilskud.” Hvordan vil ministeren sikre, at vi ikke får et statisk muse-
umsbillede, hvis nye initiativer til enhver tid forudsætter, at der kommer flere
penge til området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF).

På udvalgets vegne

Orla Hav
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